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Levende Rivieren 
Een natuurlijk rivierenge-

bied is een mooie omge-

ving waar mensen kunnen 

genieten. Natuur is ook een 

bondgenoot die ons be-

schermt tegen hoogwater-

standen in de rivieren als 

we haar bijvoorbeeld meer 

ruimte geven in het winter-

bed.      Paginaõs 10 -11   

Biesbosch  

Staatsbosbeheer ziet zich 

verantwoordelijk voor de  

balans tussen natuur en  

recreatie in de Biesbosch. 

Door Staatsbosbeheer is 

een rapport ZONERING  op-

gesteld waarin wordt vastge-

legd waar er w®l en waar er 

ni®t meer gevaren mag  

worden.           Paginaõs 2 - 3 

Elfstedenweek te water 
WSV de Meeuwen en de 

Koninklijke WatersportĿ

vereniging Frisia organise-

ren van 16 tot en met 21 

augustus 2021 de 25e  

Friesche Elfstedenweek te 

Water. De inschrijving is nu 

onder voorbehoud geopend. 

De bijdrage hoeft nog niet 

betaald te worden.      Pag.4 

Geen alternatief 
Er bestaan momenteel 

geen goede duurzame alter-

natieven voor het geotextiel 

dat door Rijkswaterstaat 

wordt toegepast voor oever-

bescherming. Dat blijkt uit 

de antwoorden die minister 

Van Nieuwenhuizen heeft 

gegeven op Kamervragen.  

           Paginaõs 5 -7 

BIESBOSCH 
ZONERING  
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